
Aquestes son les meves respostes relacionades amb els 21 punts que s'han enviat:

He respòs les preguntes amb el SI o NO que indiqueu, però crec que cal, en alguns casos, comentar-

ho amb més detall, de forma i manera que no quedi la resposta sense claredat.

1 – SI, 

En l'actual situació social i econòmica, la realitat es que la única opció, per ser clars, es la 

transparència, en tots els aspectes, i per la nostre formació aquest es un dels punt més importants, i 

que defensarem de forma molt ferma per que així sigui.

2 – SI,

Es evident que ens cal una auditoria per saber el actual estat de les comptes del ajuntament, doncs 

es  vital saber a on estem ara mateix. No cal dir que aquest punt també figura en el nostre programa.

El plantejament d'una auditoria Anual o Bianual, no havia estat avaluada, però crec que de cara a la 

ciutadania seria interessant saber com estan les comptes de forma anual i que el balanç sigui el més 

acurat en el temps.

3 – 1 ,

La nostre forma de pensar es allunya dels càrrecs de confiança. No hem som partidaris i es evident  

que en el nostre programa marc hi figura com un dels punts bàsics. Dit això però, tinc que posar un  

“1” en la resposta, per que hi han situacions en la que es fa necessària la presencia d'una persona per

atendre certes situacions.

4 – SI,

Al igual que la transparència, cal que tinguem un rigor exhaustiu en totes les feines fetes per el 

personal.

5 – SI,

La nostre formació defensa clarament la democràcia participativa. De fet tenim també com a un dels

punt de programa la creació del pressupostos participatius a partit dels quals la pròpia ciutadania 

destinara una part del pressupost als projectes escollits per ella.

6 – SI,

Es evident que si, tenint present que estem parlant de transparència. De fet la nostra formació te 

molt clar que si bé es poden duplicar càrrecs el que no es pot duplicar es el salari . Per tant com 

alcalde només es podrà tenir un sou.

7 – SI,

Aquest es un dels punts que també figura en el nostre programa. 

8 – SI/NO,

Nosaltres tenim com objectiu la baixada de la pressió fiscal cap a la ciutadania. No obstant això 

hem de ser molt conscients del actual estat de endeutament del Ajuntament i per tant dir que baixara

el IBI ara mateix seria mentir de forma absoluta i potser algú ho farà per vots. El que si podem 

assegurar es que mirarem de mantenir aquest nivell com a mínim en el mateix valor del IPC, cosa 

que no s'ha fet en aquesta passada legislatura com evidentment tots hem vist i patit. Cal recorda que 

la passada legislatura al igual que aquesta, SI Cambrils apostava per no pujar el IBI més enllà del 

IPC exactament com ara, però el resultat posterior ja el sabeu, pacte entre CiU, PP, PLIC i pujada de

IBI assegurada. 

9 – SI/NO,

No sabem com estan les actuals comptes (reals) del Ajuntament i per tant hi com he dit el objectiu 

es aturar la pressió fiscal sobre la ciutadania. 



10 – SI,

Caldrà revisar com està les freqüències actuals i per tant s'hauran de buscar solucions per reactivar 

les mesures necessàries i que la neteja deixi de ser un problema.

11 – NO,

També cal dir que cal analitzar, si aquest projectes “promocionats” es fan en un àmbit de caire 

municipal i que podem aportar beneficis per la promoció conjunta de la ciutat.

12 – SI , Bianual

13 – SI,

Volem augmenta la vigilància i activar la policia de proximitat amb la finalitat de que la ciutadania 

tingui la seguretat necessària.

14a – SI,

De forma freqüent

14b – SI,

Semestral

15a – SI, 

El objectiu es anar ampliant tots els mecanismes que la xarxa proporciona per tal de fer més eficient

el propi sistema.

15b - SI

16 – SI,

Durant el mandat. 

17 – SI,

L'objectiu es eliminar la pressió fiscal sobre els ciutadans i cal trobar els mitjans per tal de reduir 

aquest tipus d'impostos. Es evident però que cal trobar el terme mig entre les despeses i les entrades 

de cara a no fer fallida i a que la deute no continuí augmentant.

18 – SI, 1 cop l'any

Es evident que el candidat te que “viatjar” als barris, no podem viure allunyats de la realitat dels 

veïns, he posat un any però es de lògica que aquest viatges haurien de ser una part constant del 

mandat per conèixer de primera mà els problemes dels veïns.

19 – SI, < 15 dies

Un dels nostres punts es el telefon de assistència ràpida.

20 – SI, 

21 – NO,

Per que a partir del tercer any i no del segon?. Crec que el compromís ha de requerir  la 

permissibilitat de quatre anys de legislatura, i es evident, que si seguint aquest full de ruta, no s'ha 

complert una bona part dels compromisos durant aquest mandat, la solució passa per a les properes 

eleccions no votar aquella opció política que no ha complert, com hauria de ser en la actualitat i que

sovint no es fa per ves a saber quina raó.

Respecte a mi, com a coneixements en el àmbit municipal, no mentiré, ni diré que soc un expert en 



el àmbit municipal, el que no em far ni se millor, ni pitjor que qualsevol altre, soc programador 

informàtic en un àmbit especialitzat en tecnològica de servo-motors i PLC´s), els meus 

coneixements i aprenentatge han estat des de la meva dedicació absoluta a una feina que m'agrada, i

aquest salt a la política només obeïx a la necessitat lògica de canviar aquestes estructures 

inamovibles i a la conscienciació de que cal trobar noves maneres de fer política, i que aquesta sigui

clarament enfocada cap la ciutadania, i a la recuperació econòmica de Cambrils i els seus habitants. 

Caldria doncs també que tinguéssiu present que molts dels que es presenten en altres formacions, 

només son repeticions de altres èpoques i que porten anys i panys “habitant” pel Ajuntament sense 

que els problemes que comenteu estiguin solucionats.

Espero que les respostes se entenguin, tot recordant que estan fetes des de la honestedat i la 

implicació, conscient de que cal un canvi a Cambrils per tal de dinamitzar la ciutat, i que aquest 

canvi no arribara mai, si seguim en la línia actual, ja que les enquestàs que hem fet al carrer i amb la

resta de entitats del teixit industrial de la ciutat (comerços, restauradors, etc) ens demostra que 

Cambrils esta lenta, però de forma continuada, en ple retrocés i això també a la llarga acabara 

afectant als barris.
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